
 

SVET STARŠEV                                                                                                         

ŠTEVILKA: 013-6/2019-8 

     ZAPISNIK 

6.  seja Sveta staršev je bila 27. 5. 2021 ob 16.00 v avli šole. 

PRISOTNI: Nataša Jus, Anita Šmigoc, Polona Lozinšek, Darinka Peršak, Ines Flegerič, 

Mateja Zorin, Lidija Škodič, Andrej Štajnberger, Danijela Kaučič, Martina Horvat, Dušan 

Kodrič 

OPRAVIČENO ODSOTNI: Simona Krčar, Vanja Pribožič Butolen 

DRUGI PRISOTNI: ravnateljica dr. Silvestra Klemenčič, Ema Vogrinc zapisnikarica, 

Valerija Krivec vodja prehrane. 

Predsednica Sveta staršev je pozdravila prisotne člane in ugotovila sklepčnost. Nato je 

predstavila naslednji 

DNEVNI RED 

1. Pregled in potrditev zapisnika prejšnje seje Sveta staršev  

2. Soglasje k predlogu izbora delovnih zvezkov in nadstandardnih dejavnosti v š.l. 2021/2022 

3. Razno     

Dnevni red je dala na glasovanje. Predlagani dnevni red je bil soglasno potrjen, vsi ZA. 

Ad 1. 

Predsednica Sveta staršev je nadaljevala z dnevnim redom in predlagala v potrditev oz. v 

razpravo zapisnik prejšnje seje. Zapisnik je bil soglasno potrjen v predlagani obliki, vsi ZA.   

Ad 2. 

Pri tej točki je predsednica predala besedo vodji prehrane go. Krivec. Ta se je zahvalila za 

besedo in pozdravila prisotne. Povedala je, da je bila izvedena anketa o prehrani na katero so 

odgovarjali učenci in starši šole, ter starši otrok v vrtcu. Predstavila je rezultate ankete po 

vprašanjih. 97 učencev je odgovarjalo na anketni vprašalnik. Anketa je pokazala, da 59 

učencev zajtrkuje doma, 82 učencev je zadovoljnih z malico v razredu. Večina učencev meni, 

da je dovolj sadja in zelenjave, količina živil je primerna, nekateri pa pogrešajo mesne 

izdelke, mleko in testenine. Vodja prehrane je povedala, da se poskus novih živil slabo 

obnese, saj učenci ne jedo in gre hrana vstran. Učenci pogrešajo nezdravo prehrano 

(čokoladne rogljičke, sendviče, kebab,…). Povedala je, da sledimo smernicam zdrave 

prehrane, včasih jih prekršimo, saj drugače bi bili učenci lačni. V času corone je bilo veliko 

prilagajanja. Na šoli smo ohranili šolsko malico, takšno kot je bila, da je enkrat na teden juha, 

saj smo zato nabavili primerno posodo. Večina učencev je prijavljenih na kosilo. V anketi 



staršev so določeni starši izrazili mnenje, da jih moti pire krompir v prahu. Vodja prehrane je 

pojasnila, da takšnega krompirja na šoli nikoli nismo imeli, kot tudi ne mleka v prahu. Pire 

krompir se pripravlja iz krompirja in ga pripravljata kuharici sami. Pripombe so bile tudi na 

vnaprej pripravljene pekovske izdelke. Starši so izrazili željo po dveh vrstah mesa in dveh 

vrstah prilog pri kosilu. Vodja prehrane je povedala, da je kuhinja omejena s prostorom, zato 

je nemogoče pripraviti drugačno malico. Povedala je, da so ideje in kritike dobrodošle, vendar 

v takšni meri, da jih lahko mi izvedemo. Nato je povedala, da je NIJZ predlagal porcijsko 

kosilo. Učenci si nič ne smejo vzeti sami, vse imajo pripravljeno na pladnjih. Ravnateljica je 

dodala,  da učitelji vmes razkužujejo mize med triadami, da vsi učenci jedo na razkuženih 

mizah. Vodja prehrane je pozvala starše naj postavijo vprašanja. Teh ni bilo, nato se je 

predsednica sveta staršev zahvalila vodji prehrane za predstavitev. Rezultati ankete so priloga 

zapisniku. 

Nato je sledilo soglasje k izboru delovnih zvezkov in nadstandardnih dejavnosti. Predsednica 

je predala besedo ravnateljici. Ta se je zahvalila in začela s predstavitvijo izbora delovnih 

zvezkov in nadstandardnih dejavnosti za šolo in vrtec. Povedala je, da nadstandard ostaja enak 

in da upa, da bo v naslednjem šolskem letu izveden v celoti in ne bo več corona zaprtja. 

Predsednica je po predstavitvi dala oba dokumenta v razpravo, ker te ni bilo, je bil sprejet 

naslednji  

Sklep 

Svet staršev OŠ Žetale potrjuje izbor delovnih zvezkov in predlog nadstandardnih dejavnosti 

za š.l. 2021/2022 v predlagani obliki. 

Tak sklep je bil potrjen z 10 glasovi ZA, 1 glas PROTI. 

Ad 3. 

Pod to točko je ravnateljica seznanila starše, da lahko za učence vložijo Vlogo za enkratno 

denarno pomoč za izlet. Povedala je, da bodo stroški izleta za isto relacijo pri posameznem  

razredu različni. Do razlike bo prišlo, ker imajo učeni po razredih zbrano različno vsoto 

denarja od bazarja, katerega se bo porabilo za zmanjšanje stroška izleta. Sofinanciran bo 

strošek prevoza po razredih: od 1- 4 razreda za 20 km, od 5 – 7 razreda 50 km, od 8 – 9 

razreda 50 km. Povedala je, da so učenci 6. in 9. razreda pisali NPZ in sedaj čakamo rezultate. 

Dejala je, da je na MIZŠ napisala prošnjo za še 1 uro računalništva, katerega učenci najbolj 

potrebujejo. Med drugim je povedala, da se je na samo testiranje prijavilo 11 učencev, kateri 

so si tudi ogledali film za samo testiranje. Predsednica se je ravnateljici zahvalila, starše pa 

vprašala ali ima kdo kakšno vprašanje ali pobudo, ker te ni bilo se je vsem zahvalila za 

sodelovanje in jim zaželela lepo popoldne.                                                                              

Seja je bila zaključena ob 16.55.                                                                                         

Zapisala:        Predsednica Sveta staršev: 

Ema Vogrinc        Nataša Jus 

 

 



 

 

 


